

SERTAI INSTITUSI TEKNIKAL TERKENAL

Universiti Kuala Lumpur (UniKL) merupakan universiti teknikal dan keusahawanan terkemuka di negara yang diasaskan sebagai salah satu institusi pendidikan di bawah Majlis Amanah Rakyat (MARA). Ia ditubuhkan melalui gabungan tujuh institusi kemahiran MARA pada 20 Ogos 2002 dan telah melalui perkembangan yang pesat untuk menjadi salah sebuah universiti pilihan di Malaysia kini.

Matlamat utama universiti adalah untuk menawarkan persekitaran pembelajaran ijazah dan pasca ijazah yang memenuhi potensi akademik dan intelektual para pelajarannya. Universiti ini mendukung budaya berusaha untuk mencapai standard pendidikan yang lebih tinggi dalam penyampaian Higher Technical and Vocational Education and Training (HTVET) yang menekankan pembangunan kemahiran teknikal dan ilmu pengetahuan.

Menyadari akan hakikat bahawa kerajaan mengharapkan yang terbaik daripada institusi pengajian tinggi teknikal, UniKL membentuk para graduannya dengan pengetahuan teknologi dan kemahiran keusahawanan yang mantap dalam memenuhi keperluan industri semasa dan terkini.

Dengan konsep "Satu Kampus, Satu Pengkhususan", UniKL kini mempunyai 12 kampus cawangannya yang terletak di lokasi strategik di seluruh Semenanjung Malaysia dengan Canselorinya terletak di ibu negara, Kuala Lumpur. Kepelbagaian pengkhususan ini membolehkan UniKL memaksimumkan penggunaan sumber, memperkasakan proses pengajaran dan pembelajaran serta menggalakkan aktiviti penyelidikan di dalam universiti.

Antara bidang pengkhususannya adalah Teknologi Kejuruteraan Marin, Teknologi Kejuruteraan Pesawat, Teknologi Kejuruteraan Kimia, Teknologi Kejuruteraan Elektrikal dan Elektronik, Teknologi Kejuruteraan Automotif, Teknologi Kejuruteraan Mekanikal, Teknologi Kejuruteraan Pembuatan, Perubatan, Sains Kesihatan, Teknologi Makmal Perubatan, Multimedia, Animasi, Perakaunan, Pengurusan dan lain-lain lagi.



TAHNIH KEPADA CALON STPM 2019!!

JEMPUT HADIR ke Pameran Aviation & Maritime 2020 untuk penerangan lanjut berkenaan program dan penajaan.



TERENGGANU AVIATION & MARITIME EXHIBITION 2020

25 - 27 FEBRUARI
8.00 PG - 2.00 PTG

SMK Padang Negara, Kuala Terengganu

25 FEBRUARI 2020

AKTIVITI	TEMPAT
Pertandingan: Inno Games (Aviation & Maritime) Boat Make-up & Paper Plane Water Rocket	Dewan Utama Tapak Perhimpunan Padang
Pertunjukan Perlumbaan Drone/ Pertunjukan	Tapak Perhimpunan
Peers - Leadership Game	Tapak Perhimpunan
Aircrash Investigation/Career Guidance	Bilik Seminar 1
Pirates of Caribbean/Career Guidance	Bilik Seminar 2
Taklimat Ibu Bapa	Bilik Seminar 3

26 FEBRUARI 2020

AKTIVITI	TEMPAT
Pertandingan: Boat Race & Glide Egg Parachute	Tapak Perhimpunan
Pertunjukan Perlumbaan Drone/ Pertunjukan	Tapak Perhimpunan
Peers - Leadership Game Aviation Fitness	Tapak Perhimpunan
MH370 The Secret File/Career Guidance	Bilik Seminar 1
Captain Phillips/Career Guidance	Bilik Seminar 2
Counselors Briefing (NLP)	Bilik Seminar 3
Pertunjukan Perlumbaan Drone/ Pertunjukan	Tapak Perhimpunan
Let It Fly!	Bilik Seminar 1
It's Floating!	Bilik Seminar 2
Career Guidance : KRUM	Bilik Seminar 3

Temuduga terbuka bagi calon SPM 2019 untuk kemasukan ke program di UniKL MIAT dan UniKL MIMET



Kumpulan Syarikat

Universiti Kuala Lumpur (D001190)



PRINTED AND DISTRIBUTED BY PRESSREADER
PressReader.com +1 604 278 4604
COPYRIGHT AND PROTECTED BY APPLICABLE LAW